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Догодина всички тролеи в София ще са нови

До една година 100 процента от тролеите в столицата ще са напълно обновени. В
момента една трета от тях са чисто нови и предстои доставка на още 50, съобщи
зам.-кметът на София по транспорта Любомир Христов. Освен новите тролеи ще бъде
изградена и нова трамвайна линия до кв. „Дървеница”, а трамвайното трасе по бул.
„България” ще бъде изцяло рехабилитирано.
Според Христов засега няма основание за поскъпване на цената на билетите за
градския транспорт. Той призова софиянци да подават сигнали в общината за всяко
своеволие от страна на шофьорите в градските автобуси. “Трябва да бъдем
информирани от пътниците за такива отношения, включително и за това, че водачите
не пускат климатична инсталация в автобусите или тролеите“, посочи той.
В средата на юни ще бъдат готови двете платна, които ще осигуряват транспортната
връзка на спортната зала при “Четвърти километър“ с бул. “Асен Йорданов“. Ще бъдат
поставени светофари на кръговото под моста на бул. “Цариградско шосе“.
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